
Bestyrelsesmøde nr. 8 den 20. marts 2023 

Deltagere: Vinie Hansen, Irene Berri, Ayse Kaya, Karina Hvid. Lisbeth Kjeldsen,  
Gajenthini Nadesalingam, Lene Møller Olsen 
 
Afbud:  
 
Sted: Teams kl. 19.00-21.00  
 
Mødeleder: Vinie 
Referent: Karina 
 
Dagsorden:                                                   Ansvarlig:           Referat: 

1. Status på konferencen, herunder:  
- Tilmeldinger / gruppeoplæg 
- Kontrakter/aftaler med 
oplægsholdere 

Irene Der er pt. 100 tilmeldte til konferencen inkl. 
Bestyrelsen. Irene er begyndt at sende 
regninger ud til deltagerne.   
Vi gik hurtigt igennem hvem, der mangler at 
sendekonferenceaftaler videre til Irene. De 
sidste aftaler skal sendes til Irene, så hun 
ved, hvad de forskellige oplægsholdere skal 
have af honorar og evt. kørsel. 
Vi vil prøve at gøre en indsats for at få nogle 
til at melde sig ind i foreningen og evt. nogle 
nye suppleanter. Vi sætter en bod op med 
nogle plakater og vores pjece. Vi skiftes til at 
være i boden. Vinie reviderer pjecen og 
kopierer den. 
Sprog og Leg vil gerne komme om torsdagen 
med en bod kl 10.30-15.00. De vil også 
gerne donere nogle bøger (Lene) 
Sproghandleren har sendt 5 bøger til Irene. 
Karina følger op på Gyldendal og Alinea. 
Bøgerne kan sendes til hotel Faaborg Fjord.  
 
Zainab må gerne tage nogle bøger med til at 
sælge. Hun må selv vurdere, hvor mange, 
hun vil tage med.  
Irene, Lene og Ayse tjekker ind. 

2. Opfølgning på kontakt til ” Kære 
jer..” 

Lene Lene har forsøgt at følge op på kontakten 
flere gange, men hun har ikke kunnet 
komme i kontakt med hende. 

3. Generalforsamling: 
- Indkaldelse til generalforsamling,      
  ny dagsorden vedhæftet 
- Beretning 2022, vedhæftet 
- Valg af 2 suppleanter 

Alle Skal sendes ud til medlemmerne senest den 
10. april. 
 



- Valg af revisor og revisorsuppleant 
- Dirigent til GF 

 

Ketty vil gerne komme og være dirigent til 
GF. Hun kommer til frokost samt spiser med 
til middagen, hvorefter hun tager hjem. 
 
Vi godkendte beretningen. Den bliver sendt 
ud sammen med indkaldelsen. Regnskabet 
bliver sendt ud sammen med den endelige 
dagsorden. Irene skal over til Ketty den 17. 
april, hvor de reviderer regnskabet. 
 
Tidligere bestyrelsesmedlem Jane Nielsen vil 
gerne stille op til bestyrelsen, har hun 
skrevet til Irene. Vi vil foreslå, at hun stiller 
op som suppleant. Ayse spørger Hiba, om 
hun vil stille op som suppleant. 
 
Vi foreslår Ketty som dirigent og Karina som 
referent. 
 
Vinie spørger Torben om hjælp til padlet og 
evaluering. 
 

4. Mødeplan 
 

 Næste møde er på hotel Faaborg Fjord den 
10. maj kl 18.00. Vi mødes dernede kl 17.30. 

5. Eventuelt 
 

Alle Der er to fra bestyrelsen, som mangler at 
betale kontingent. 
Opfordring til at sætte links i programmet, 
så man kan læse mere om fx en konkret 
workshop. 
Lisbeth påpegede, at hun synes, det er 
uklart, hvordan man bliver meldt ud af 
foreningen, hvis man ønsker det. 
Medlemsskabet gælder for et år ad gangen. 
Dette får vi tilføjet til hjemmesiden. 

 

 

 

 

 

 


